
14/02 2012 KE . 13 :14 FAX +36 1. 441 5592 MSZP SZAKERTO

	

Oool/00 1

Oraaag:,yűl ;s Hivatala

rományszám : j/'S5a

Érkezett: 2012 FEER 14a
OI2SZÁCCY ŰLÉSI Kr:PvISELÓ

írásbeli kérdé s
Dr . Kövér László
az Urszággyfilés elnöke

H1 . b_en
Tisztelt Elnök IJr l

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni Dr. Réthelyi Miklós nemzet i
erőforrás miniszter úrna k

„Fenyegeti-e a lapultai kórházat a bezárás veszélye?” — címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügyi tárca február elején közölte, hogy Cserháti Péter helyettes államtitkár
úr befejezte országjáró körútját, amelyen „az integráció illetve a funkcióváltás
szempontjából elsősorban érintett fekvőbeteg intézményeket kereste fel .

A közleményébő l az is kiderül, hogy a szaktárca már tavaly tavasz óta tudja, hog y
melyek azok a kórházak, amelyektöl , .bizonyos áldozatot” követelnek majd .

A helyettes államtitkár ezzel a céllal felkereste az érintett egészségügyi intézményeket ,
melynek során Tapolca képviselő ivel is egyeztetett . A hitek szerint a tárgyaláso k
eredményeként tavasszal lesz döntés .

Egyelőre azonban semmi nem nyilvános abból, hogy milyen szerepet szán a kormán y
egy-egy kórháznak . Felröppentek olyan hírek is, amely szerint bezárják a tapolcaí
kórházat, amely bizonytalanságot, félelmet váltott ki az ott dolgozók és a lakossá g
körében is .

Kérdezzük tehát Miniszter Urat, a tapolcai kórházat fenyegeti-e a bezárá s
veszélye?

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2012 . február 13 .
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